



Please note that this information applies only to Federal Elections. Rules on whether non-citizens can vote in state and local elections differ by jurisdiction.

请注意，此信息仅适用于联邦选举。非公民是否可以参加州和地方选举的规则因管辖区而异。

## A Message from True the Vote to Non Citizens

### True the Vote 致非公民的信息

We understand that there may be people who are talking with you about voting in an American election.

我们知道可能有人正在与您讨论美国大选投票的问题。

Please know that these people are misleading you. And they're putting you and your family at risk.

请注意，这些人正在误导您。他们将您和您的家人置于危险之中。

The consequences of being charged with and prosecuted for vote fraud can be severe and long-lasting for non-citizens. It's essential for individuals to understand the laws regarding voting eligibility and to avoid engaging in any illegal activities that could jeopardize their immigration status and future opportunities in the United States.

对于非公民来说，因投票诈欺而被指控和起诉的后果可能是严重且持久的。个人必须了解有关投票资格的法律，并避免参与任何可能危及其移民身份和未来在美国的机会的非法活动。

If a non-citizen is charged with vote fraud and prosecuted in the United States, they can face several serious consequences, including:

如果非公民被指控投票诈欺并在美国受到起诉，他们可能会面临多种严重后果，包括：

1. **Criminal Charges:** Vote fraud is a felony offense in many jurisdictions, punishable by significant fines and imprisonment. The exact penalties vary depending on the severity of the offense and the laws of the state where the crime occurred.

刑事指控:投票诈欺在许多司法管辖区都是重罪,可处以巨额罚款和监禁。确切的处罚取决于犯罪的严重程度和犯罪发生所在州的法律。

2. **Deportation:** Non-citizens convicted of vote fraud may face deportation or removal proceedings. Committing a felony offense can trigger immigration consequences, potentially leading to deportation and the loss of legal status in the United States.

驱逐出境:被判犯有投票诈欺罪的非公民可能面临驱逐出境或递解出境程序。犯下重罪可能会引发移民后果,可能导致被驱逐出境并丧失在美国的合法身分。

3. **Ineligibility for Citizenship:** A conviction for vote fraud can render a non-citizen ineligible for future immigration benefits, including naturalization and citizenship. Immigration authorities may deny or revoke applications for citizenship based on a criminal record involving vote fraud.

没有资格获得公民身份:投票诈欺定罪可能会导致非公民没有资格获得未来的移民福利,包括入籍和公民身份。移民当局可能会根据涉及投票诈欺的犯罪记录拒绝或撤销公民身份申请。

4. **Loss of Voting Rights:** In addition to facing legal consequences, individuals convicted of vote fraud may lose their right to vote in future elections, even if they eventually become U.S. citizens. This loss of voting rights can have long-term implications for their civic participation and engagement in American elections.

失去投票权:除了面临法律后果外,被判投票诈欺罪的个人可能会在未来的选举中失去投票权,即使他们最终成为美国公民。投票权的丧失可能会对他们的公民参与和参与美国选举产生长期影响。

5. **Stigma and Reputation Damage:** Being charged with and convicted of vote fraud can damage a person's reputation and standing in the community. It may also lead to social stigma and discrimination, making it difficult to rebuild trust and credibility.

耻辱和声誉受损:被指控和定罪投票欺诈可能会损害一个人的声誉和在社区中的地位。它还可能导致社会耻辱和歧视,从而难以重建信任和信誉。

6. **Financial Consequences:** In addition to fines imposed as part of the criminal sentence, individuals convicted of voter fraud may incur substantial legal expenses for defense attorneys, court fees, and other related costs.

经济后果:除了作为刑事判决一部分的罚款外,被判犯有选民欺诈罪的个人还可能  
需要承担大量的辩护律师法律费用、法庭费用和其他相关费用。

Please do not allow yourself to be deceived by people who are only looking to use you to further a political agenda.

请不要让自己被那些只想利用您推进政治议程的人所欺骗。